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Dagordning 
 

Mötets öppnande 

Gert-Ove förklarar mötet öppnat 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns 

Genomgång av föregående protokoll 

Då vi börjar prata om föregående protokoll så lägger Mats fram ett förslag om att redan till 

styrelsemötet den 19:e november så bör valberedningen kallas. Detta för att vara tidiga på 

bollen. 

 

Vi ändrade också föregående protokoll för att nämna att vi är bara en samfällighet inom 

området, inte som tidigare att garageområdena var 4 egna enheter under Dona samfällighet. 

Denna ändring hos lantmäteriet skedde redan 1998 då man formade den gemensamma 

samfälligheten. 

 

Då revisorerna är med på detta möte så diskuteras parkeringsfrågan intensivt. 

Gert-Ove har tagit fram en skrivelse som beskriver hur parkering på Dona bör fungera. Den är 

med i det förra protokollet. Därmed hoppas vi att denna fråga är utagerad. 

 

Mats berättar att Leva fortfarande inte fått i gång timdebiteringen trots att det är anmält till 

Vattenfall redan i mars. Han har återigen mejlat Leva för att få ett svar på detta. Snittpris på 

det rörliga elpriset skiljer inte så mycket mot timpris men vi hoppas timprisdebitering startar 

så snart som möjligt. 

Lars kollar med Skårebo angående att Mats som kassör inte kan se hur många kWh som 

förbrukas inom respektive område. Därför är det svårt att redovisa i bokföringen. 

Zaptec Pro är den laddare som stöder vår laddlösning idag då Easee Charge fortfarande har 

försäljningsstopp.  



Uppföljning av städdagen 

Städdagen förlöpte fint.  

SO - Gick som vanligt. 

SV – Gick som vanligt. Lekplatsen som är crossbana idag behöver väl kanske slätas ut så 

kanske man kan få till en boule-bana igen. 

NV – Klubbhusväggen tvättades och senare så färdigställdes även målningen. 

NO – Ogräsrensning skedde som vanligt.  

Generellt har sandlådorna fyllts på. Men det behövs fyllas på under gungorna också. 

Övrigt 

Parkeringsproblematiken behandlades i genomgången av föregående protokoll. 

Gert-Ove tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Nästa möte 3/9 kl 17:00 

 

Vid protokollet: ________________ Justeras: ________________  

 Lars-Inge Carlsson                 Gert-Ove Forsberg  

 


